
Zdar před víkendem,

 

včera proběhlo 2 . utkání. Před zápasem mě prosil Olda, zda by se mohl vrátit do sestavy, že by si potřeboval 
spravit chuť... že jako soupeř není moc silný a že by se mu výhra hodila.. Zvažoval jsem zda Oldu nechat hrát, 
ale usoudil jsem, že mu neuškodí ještě nějakou dobu zahřívat lávku. Ze základu vypadl Ivoš kůli práci(tady 
musím pochválit, nejen že se omluvil e-mailem, ale i telefonicky. tak to má být vždy). Ostatní samozřejmě nic 
nepotvrdili a tak jsem jako nějakej pitomej datel musel každého individuálně sms nahánět. Příště je třeba nebejt 
línej,  a odpovědět rovnou na e-mail...  I tak se nakonec do elektronické komunikace vloudil nějaký zlý šotek. 
Psal jsem Evě, že s n&a mp;iac ute; počítám a že ji pošlu soupisku.. ta ji však asi ale nedorazila.  Já pak 
myslel, že Eva dorazí  a Eva myslela že když není soupiska, že nemusí.. Tady je pak jasnej rozdíl mezi 
uvažováním mužů a žen... (tím jsem se ujistil, že pokud doma něco nechápu, je to ok)

Do budovy porgu nás nejprve nikdo nechtěl pustit. Asi po 10 minutách nám přišla otevřít paní a hned ode dveří 
se ptala, zdali máme přezuvky a jestli půjdem do šatny. Překvapil Martin, který vytáhl pytlík se cvičkama a 
přezul se. My ostatní jsme nafasovali návleky a frčeli do místnosti.  

 

Takže jsme nastoupili v 7. Elově jsme na tom byli výborně, jedině Trnkiš měl soupeře elově stejně silného.
(zase Trnkiš byl o 30 let starší a tak mohl využít své životní zkušenosti) Průběh utkání nemá cenu 
rozepisovat, během následujících 2 hodin celý náš tým vyhrál... . Vzhledem ke skutečnosti, že můj soupeř 
nepřišel, mohl jsem si všimnout , jaké zahájení 6-10 leté děti hrají. Hráli zahájení (za černé i bílé) zcela 
 stejně jako hraji  já... tak nevím zdali něco není vpořádku..  

 

po zápase jsme jako tradičně zašli posedět.. a tady musím říci jsem se hodně přiučil z oboru matematiky  od 
Aranky... Například jsem se dověděl o tzv. šláftruňkově problému. Dle Aranky to má být jeden z 
nevyřešených matematicko -fyzikálních problémů. A je nějak ve smyslu, - je kočka v bedně, ve které je 
dále( v té bedně) yperit, dynamit, kyanid a kyselina. A člověk neví, zdali ta kočka je mrtvá anebo živá. Dále 
člověk ví, že pokud otevře dvířka bedny kočka bude mrtvá. A otázka zní, je kočka v době před otevřením 
dvířek živá nebo mrtvá? No pokud to zjistíte, máte asi nobelovku...Jen tedy nevím jesli je to 
opravdu šláftruňkův problém nebo se jmenuje nějak jinak.. si to přesně nepamatuju. Dále jsem se například 
dověděl o taylorově rozvoji. Ten nám Aranka vysvětlila takto....

 

 

No všichni u stolu Kuba Martin a Trnkiš pokyvovali hlavami, že jako kapírujou, že jako je to zcela jasný, jenom 
já se tvářil jako blbec...

 

No nic. výhra 7-1 je dobrá.

 

Příští kolo doma od 18. se sokolem nebušice A. Počítám se základem.

 

Richard 


